
 

Äntwert vum Minister fir Mobilitéit an ëffentlech Aarbechten a vum 
Wunnengsbauminister op d'parlamentaresch Fro n° 7172 vum 14. November 2022 vum 
Här Deputéierte Marc Goergen.  

 

Ass geplangt, fir an der aler Gendarmerie ëffentleche Wunnraum ze bauen? Falls jo, bis wéini 
sollen hei Wunnengen entstoen? 

Nee, do ass am Moment näischt geplangt. 

 

Fir wéi eng Zwecker gëtt d'Gebai aktuell genotzt? 

Aktuell ginn 3 vun de 4 Haiser als Wunnenge genotzt. Säit 2016 stellt de Staat se der „Fondation 
pour l’accès au Logement“ zur Verfügung mat enger entspriechender Konventioun. Dat 4. Haus 
gëtt als « Antenne de l’Agence Immobilière sociale » fir de Süde genotzt.  

 

 

 

 

Lëtzebuerg, den 21. Dezember 2022 

De Minister fir Mobilitéit an ëffentlech Aarbechten 

(s.) François Bausch 
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